
Kakšne osebne dohodke bomo prejemali letos?

Le opravljeno delo je merilo
V dneh pred novim letom so v

temeljnih organizacijah združe-
nega dela, delovnih organizacijah
in delovnih skupnostih mrzlično
pripravljali in tudi sprejemali
samoupravni sporazum o osnovah
in merilih za razporejanje čistega
dohodka in za delitev sredstev za
osebne dohodke. S tem samo-
upravnim aktom je rešeno po-
membno vprašanje izvajanja do-
ločil zakona o združenem delu.

Toda, ali je temu res tako? Ali
so delavci v zadostni meri sode-
lovali pri pripravi teh aktov? Ali
so sploh seznanjeni s tem, kolik-
šen bo njihov osebni dohodek po
novem? S temi vprašanji smo se
obrnili na naše bralce.

Takole so nam povedali:

JANEZ DREŠAR, SKLADIŠC-
NIK, MEGRAD, TOZD GRAD-
LES MEDVODE:

»Samoupravni sporazum smo
sprejeli, videl sem te papirje, prav
preveč jasno mi ni, ne vem, ali
nam bodo te točke še podrobneje
razložili. Ne vem, zakaj ni več do-
datka za stalnost, zakaj odpade
,terenska'. Imam občutek, da bo
manj kot prej!«

DRAGO KRI2NAR, KOVINO-
STRUGAR, KARTONAŽNA TO-
VARNA:

»Samoupravni sporazum smo
sprejeli, sicer bi bili menda — ta-

ko se je govorilo — po osmih
dneh odpuščeni iz delovne orga-
nizacije. Zdi se mi, da bo boljše
sedaj, vendar me motijo preveli-
ke razlike v kriterijih. Za vzdr-
ževalca je en sam kriterij, za iz-
menovodjo trije, za obratovodjo
kar štirje, točke pa so od 1 do 4,5.
Osebne dohodke po novem smo
že prejeli; pritožili smo se, toda
odgovora še nismo prejeli...«

KAROLINA CIGALE, KNJI-
GOVODJA, LITOSTROJ:

»Z optimizmom gledam na no-
vo delitev sredstev za osebne do-
hodke. Menim, da se pridnim ni
bati, ovrednotili smo vsa delovna
mesta, jih opisali, znani pa so tu-
di kriteriji. Vsak posameznik si
bo prizadeval narediti čimveč, to
se bo odrazilo na uspehu delovne
enote.«

ANTON JERIC, KOMUNALNI
STRAŽAR, SKUPŠCINA ME-
STA:

»Mislim, da bodo osebni dohod-
ki letos nižji od lanskih, saj točk
nismo povišali. Veliko bo tudi od-
visno od šefov, kako nas bodo o-
cenili. Nisem prepričan, da bo
več denarja, če bomo več delali;

ali bo denar za to? Če se bo še
naprej vse dražilo, potem boljše
kot lani že ne bo!«

ATIF OKANOVIC, SMETAR,
KOMUNALNO PODJETJE:

»Slišal sem, da bodo osebni do-
hodki boljši. Bil sem na zboru de-
lavcev, vendar nisem povsem ra-
zumel, kako bo. Sem pa še mlad
delavec, nedolgo tega sem prišel
iz Bosne. Navsezadnje pa: delati
je treba, moramo pa biti tudi z
manjšimi denarji zadovoljni.«

DUŠAN PETRIC, POSLOVOD-
JA, PETROL:

»Pričakujem, da bodo ostali o-
sebni dohodki na lanskoletni rav-
ni. Zaenkrat smo plačani po učin-
ku, ne pa po delu. Poglejte, veli-
ka razlika je prodati tono nafte
ali tono bencina. Potem je tu zelo
važna tudi lokacija črpalke, ozi-
roma asortiman artiklov za pro-
dajo, čeprav tu nekaj dobimo. Si-
cer pa so osebni dohodki pri Pe-
trolu slabši v primerjavi z osta-
lo trgovino, čeprav imamo izred-
no slabe delovne pogoje, saj smo
izpostavljeni vsem vremenskim
neprilikam.«

MIRA MILORADOVIC, SE-
KRETAR, SAMOUPRAVNA
STANOVANJSKA SKUPNOST:

»Pravilnik nam je naredila
Zveza stanovanjskih skupnosti in
je enak za vse delovne skupnosti
v republiki. Smo manjša delovna
skupnost. praktično v pomoe sa-
moupravnim organom in tako tu-
di ,ovrednoteni' prek finančnega
načrta. Odločili smo se, da bomo
ocenjevali delo po treh kriterijih:
funkcionalno znanje, izobrazba in
delovna uspešnost — in to vsak
mesec za pretekli mesec«

MARJAN LIZZI, PRODAJA-
LEC, EXPORTDRVO:

»Zdi se mi, da bodo osebni do-
hodki slabši, ker smo plačani po
delu. Imamo zelo veliko konku-
renco, težko bo prodati blago, od
tega pa bodo odvisni osebni do-
hodki. Seveda, trudili se bomo,
da zadovoljimo kupce. Imamo pa
tudi še nekaj rezerv, saj doslej
trgovci nismo bili toliko priza-
devni pri prodaji blaga. Pri tem
pa bo veliko vlogo odigral tudi
izbor asortimana.«

Franci Kmetič
France Rozman


